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Írásbeli kérdés

"Méregdrága utakon olcsó propaganda a MÁV-nál ?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Vasúttal közlekedni manapság drága. A kormányzat reformjának köszönhetően alig találunk
tényleges újítást, azt leszámítva, hogy hasonlóan rossz színvonalért most még többet kell
fizetnünk. Ha jól megvizsgáljuk, találhatunk még egy új elemet a vasúti reformnál : az
ingyenes propaganda újságot .
Az 595 forintba kerülő MIX magazin tényleg újszerű. Ilyen látványos propagandával, állami
cégek felhasználásával még egyik kormányzati politikus sem rukkolt elő . Az érintett
szakminiszter hallgat. A MÁV szóvivője az Orbán Viktort pocskondiázó, Gyurcsány
Ferencet pedig szánalmasan és szolgalelkűen ajnározó cikket azoknak ajánlja, akik
„hasznosan kívánják eltölteni" méregdrága útjukat az Intercity-n . A propagandájuk még
sikeresebb lehetett volna, ha nem szűntetnek meg vonatokat és Intercity járatok országszerte .

Kérdéseim Kóka János Miniszter Úrhoz :

- Mivel magyarázza, hogy az állam tulajdonában lévő MÁV-nál igénytelen propaganda
anyagokkal vannak telerakva egyes Intercityjáratok?



- Nem gondolja, hogy az európai értékektől távol áll ez az incidens?

- Ha Ön elsősorban - ahogy hangoztatni szokta - szakminiszter, akkor miért engedi, hogy
a politika megfertőzze az Ön felügyelete alatt álló MÁV-ot?

Budapest, 2007 . január 18 .
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